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Styrelsemöte  
2016-09-15 

 
 
 
Närvarande: Michael Sahlin, ordförande 

Birgitta Johansson, sekreterare 
Stig Höglund 
Margareta Bjällvinger 
Cecilia Rolandsson 
Martin Lindén 

 
 
 
 
 
§ 1. Mötets öppnande 
Micke hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Föregående protokoll 
Protokoll nr 6 från den 18 augusti godkändes och lades till handlingarna efter genomgång. 
Styrelsens VP bör omfatta även Utbildning medan VP för Idrottskommittéen får vänta tills 
efter höstmötet när kommitténs sammansättning kan fastställas. 
 
§ 3. Ekonomisk rapport 
Inte mycket har hänt sedan senaste mötet enligt Stig. Allt är under kontroll. Bestämdes att 
Stig och Micke gör en  prel. budget för 2017.  Uppgifter om beräknade kostnader/intäkter för 
resten av året till Stig senast den 10 oktober  Balans- och Resultatrapport bifogas protokollet. 

 
§ 4. Rapport från kommittéer 
Martin informerade om Idrottskommitténs kick-start med Louice, Martin och Mattias. 5-6 
klubbar är intresserade att vara med i seriespel scratch där även DM ska ingå. Förslag till 
program är framtaget. 18 hål ev. med shotgun start. 60-70 deltagare på årets DM, tyvärr 
endast ett fåtal tjejer/damer.  
Cissi informerade från Juniorer. En träff med alla tre grupper den 31 augusti och då spelades 
Solheim/Ryder Cup som blev väldigt lyckat. Skandia Tour 2017, förslag till förändringar är ute 
på remiss, tre nivåer i stället för dagens fyra, 6 deltävlingar samma som tidigare år.  Cissi 
åker på TKO konferensen den 8-9 oktober. Till Juniorkonferensen den 12-13 november får vi 

 



skicka två via distriktet.  Cissi kollar om det går att få tag på en person som tar det 
övergripande ansvaret för juniorsidan efter Cissi. Inte nödvändigt att denna person sitter med 
i styrelsen.  
 
§ 5. Info från Frödinggolfen 
Positivt från alla håll enligt Maggan och Stig, de åkte runt på  banan under finalspelet och 
träffade på c:a 95 % av spelarna. Kvällens bankett och prisutdelning var också lyckad. 
En enkät skickades ut till deltagarna för att få in synpunkter. Uppföljning görs och redovisas 
senare.  
 
§ 6. Info från Erfa-träffen för distriktsordföranden 
Träffen hölls i Tällberg i augusti och var mycket trevlig enligt Micke. Christer Bergfors 
informerade från OS i Rio. Dessutom: Det finns inga Verksamhetsrevisorer just nu - 2 st nya 
ska tillsättas. Info om Golfens dag som anordnas i maj 2017. Klubbrådgivarna -  viss ändring 
har gjorts för att få en jämnare fördelning. Detta innebär att Stefan Jansson kommer att ha 
alla klubbar i Värmland utom de runt Karlstad. Gemensam policy för Introduktionskorten. 
  
§ 7. Valberedningen 
Problem med att få fram förslag på valbara personer till styrelsen. En förfrågan har gått ut till 
alla ordföranden med önskemål om namnförslag utan resultat. Birgitta tar ny kontakt med 
Valberedningen, Claes Hugemark och Claes Kemvall för att se hur man kan gå vidare, ev. 
telefonkontakt med ordföranden.  
 
§ 8. Utmärkelser - policy 
Micke har sammanställt ett förslag att presentera på Höstmötet.  
Guldmärke - 40 poäng, varav minst 20 GDF poäng 
Silvermärke - 20 poäng, varav minst 10 GDF poäng 
 
§ 9. Arbetsbeskrivning - Verksamhetsutvecklare 
Micke tar fram förslag som presenteras för styrelsen på nästa styrelsemöte.  
 
§ 10. Golfens dag 20 maj 2017 
Tas upp som en punkt på Höstmötet 
 
§ 11. Övriga frågor 
Golfbilar. Maggan har fått svar från Länsstyrelsen. Det går inte att söka generell dispens. 
Maggan har skickat info till alla klubbar om att de själva måste söka dispens. Några klubbar 
har redan gjort detta. 
Banvärdering.  Bestämdes att inbjuda Rune Andersson, ny banvärderingsman för Region 3  
- där Värmland ingår - till Höstmötet. Rune Andersson har tackat ja till inbjudan och han ser 
fram emot att komma och informera om banvärderingens nya organisation, planer framöver 
och hur de jobbar. Charlotta Nordenberg, SGF:s Valberedning, har bett att få komma på ett 
styrelsemöte i VGDF.  
 
 
 

 



 
§ 12. Nästa styrelsemöte och avslut 
Nästa styrelsemöte bestämdes till torsdagen den 6 oktober kl. 17.00. Plats: Idrottens hus. 
Inbjudan till Louice Hagstrand, Leif Nyström och Magnus Haglund att närvara på mötet.  
Micke tackade för deltagandet och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet: Justeras: 
  
 
……………………. ……………………….. 
Birgitta Johansson Michael Sahlin 
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